
Koulumäen oppilaskunnan hallituksen kokous pidettiin ke 9.3.2022 klo 12.20-13.05 
 
- - -  
 
Käsittelimme Koulumäen koulun lakkautussuunnitelman ja keskustelimme siitä.  
Oppilailla oli erilaisia mielipiteitä, joten ihan kaikkien hyväksymää yhteistä lausuntoa oli 
vaikea sen pohjalta muotoilla. 
 
Keskustelussa nousivat esille Koulumäen koulut hyvät puolet, oppilaiden mielipiteitä 
Koulumäen koulusta 

- hyvät tilat erityisesti piha ja liikuntasali 
- opetus on hyvää silloin, kun on hiljaista 
- yhteistyö kotien kanssa toimii, vanhemmat voivat lähettää opettajille viestiä 
- pieni koulu ja pieni ryhmä, pystyy opiskelemaan paremmin 

 
Huonoiksi puoliksi koettiin seuraavat asiat 

- pieni koulu, ei paljon kavereita 
- pienet ryhmät, olisi kivempi, jos luokassa olisi enemmän kavereita 
- joskus on riitoja ja ne ovat ikäviä 

 
 
9.3.2022  
Raija Susi, ohjaava opettaja 


